2021台大氣候變遷與永續發展國際學位學程大專生暑期實習生研究計畫
· 目的
培育氣候變遷與永續發展跨領域研究人才，鼓勵並補助優秀學生利用暑假時間至本學程實習，認識本學程各研究領域，參與專題研究。
· 申請資格
國內對氣候變遷與永續發展有興趣的全國大專院校大學部在學學生（非109學年度應屆畢業生）。
· 申請期間
2021/04/12~2021/04/25
· 參與研究時間
2021/07/01~2021/08/31，為期兩個月，並參加於9月底舉辦之成果發表會(時間另行通知)。
· 申請辦法
申請者請附上下列資料，以電子郵件寄至杜宜靜幹事 (tic5024@ntu.edu.tw)信箱；標題、檔名為「暑期生_姓名學校系級」
1. 申請表
2. 個人簡歷
3. 歷年成績單
4. 研究主題的志願序 (至多2項)
2021研究主題清單：
(如海報)
· 獎助金
大學生：參與計畫每位學生，兩個月學習獎助金共新台幣一萬五千元（7,500元/月）。
· 放榜日期
2021/05/7，公布於學程官網
· 聯絡方式
IPCS辦公室 杜宜靜幹事 (tic5024@ntu.edu.tw)，02-33665082
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National Taiwan University
International Degree Program in Climate Change and Sustainable Development 
2021 Summer Intern for college students 
1.Purpose
This project in order to cultivate interdisciplinary research talents on climate change and sustainable development, encourage and subsidize outstanding students to use summer vacation time to practice, and learn about various research fields of this program, and participate in special research.

2.Application requirements
Domestic students who are interested in climate change and sustainable development (not graduates of the 109 academic year).

3.Application time
2021/04/12~2021/04/25

4.Period of internship
2021/07/01~2021/08/31，and students need to attend the final presentation (The date will be notified further).

5.How to apply
Applicant should attach the following information and send it to tic5024@ntu.edu.tw ; the title and file name are "Summer Intern_Name/School/department"
(1)Application form
(2)resume
(3)Transcripts
(4)the order of your interest

List of research topics for 2021:
(Information is on the poster)



6.Grants
7,500 NTD/month for participant, totally 15000 NTD for this internship

7.Result release date
2021/05/7，results information will relese on the IPCS website.

8.Contact information
	 IPCS Office - I-Ching Tu  (tic5024@ntu.edu.tw)，02-33665082
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